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RG.0002.3.2010.KW 

 PROTOKÓŁ Nr III/10 
  Z SESJI RADY GMINY OSTROWICE  

W DNIU  30.12.2010 r.  
 

Punkt 1. Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Jan Błachuta o godz. 10

00 
otworzył III Sesję Rady Gminy 

 i po powitaniu radnych, sołtysów i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności,  w Sesji  uczestniczy    
14 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – listy 

obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości  stanowią kolejno załączniki nr:  1, 2 i 3   do 

niniejszego protokołu. Ponadto w Sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Wacław Micewski, i Skarbnik Gminy 

Krystyna Kamińska, Sekretarz Gminy Janina Januszkiewicz, Dyrektorzy Szkół, pracownicy Urzędu  

i mieszkańcy gminy.  

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Jan Błachuta przedstawił porządek obrad II Sesji: 

1. Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Informacja z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

6. Pytania i wnioski. 

7. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

1) zmian w budżecie gminy na 2010 rok, 

2) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice na rok 2011, 

3) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ostrowice na lata 2011 – 2023, 

4) wyznaczenia przedstawiciela do składu Rady Społecznej Szpitala 

5) wyznaczenia Delegata Gminy Ostrowice do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin 

 R – XXI z siedzibą w Nowogardzie, 

6) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Ostrowice i jej 

jednostkom podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach,  

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

8. Wolne głosy, komunikaty. 

9. Zamknięcie sesji.  

    

Przewodniczący Rady zaproponował zmianę porządku obrad w punkcie „podjęcie uchwał” 

 i wprowadzenie pod obrady w punkcie 7/7 i 7/8 następujących uchwał: 

-  w sprawie określenia wysokości diet radnych; 

- w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad. 

Głosowanie nad zmianą porządku obrad przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem zmiany porządku obrad głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 Przewodniczący Rady Jan Błachuta poinformował, że protokoły z Sesji I, która odbyła się 

30.11.2010 r. oraz z Sesji II, która odbyła się 06.12.2010 r. wyłożone były do wglądu radnych i radni 
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nie wnieśli do nich uwag. W związku z tym zaproponował przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

bez odczytywania.  

Za przyjęciem protokołów Nr I/10 oraz II/10 głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Punkt 4. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Wacław Micewski złożył następującą informację z działalności w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy złożył poinformował szczegółowo o życzeniach, które wpłynęły do Urzędu z okazji 

Nowego Roku.  

Odnośnie spraw poruszonych na ostatniej sesji Wójt Gminy powiedział: 

- odnośnie świetlic: gaśnice zostały już zamówione, na niektórych świetlicach są już zamontowane; 

zabezpieczenie kominków było sprawdzone; odnośnie ustawienia cegieł:  podmurówki były zrobione, 

cegły mają tylko charakter ozdobny, kominki są izolowane termicznie, nie ma zagrożenia 

pożarowego;  

- usterki na świetlicach: zgłoszenia wszystkie rozpatrzone będą  po nowym roku przez wykonawcę; 

- sprawa wyciszenia w Bornym: pracujemy nad tym tematem, nie jest łatwy;  

- odwodnienie placu zabaw: zostanie wykonane wiosną przed  Orlikiem; 

- rozgraniczenie parku  w Siecinie: zostało zlecone dla geodety; 

- sprawdzono własność gruntów, na których stoją przystanki w Dołgim i Chlebowie  w Dołgim i 

Chlebowie jest to grunt prywatny;  może być kilka  opcji rozwiązania problemu może zostać tak jak 

jest, można podpisać umowę użyczenia, można się starać o zasiedzenie, można wykupić, albo 

przenieść przystanek. W Dołgim użyczenie odbyłoby się bezproblemowo, w Chlebowie wchodzi w grę 

albo wykup albo zasiedzenie albo przeniesienie przystanku  w inne miejsce; 

- świetlica w Chlebowie: jest  plan wykupu, koszt ok. 25 tys. zł,   przeprowadzone będą negocjacje;  

- działka w Dołgim pod kąpielisko: jest agencyjna, wniosek został wysłany do agencji, w przypadku 

akceptacji zlecone zostanie wykonanie decyzji lokalizacji inwestycji celu publicznego. Wójt 

zaproponował Radnej Urszuli  Mroczek spotkanie z w celu omówienia sprawy szczegółowo;  

- wynajem świetlic: zbierane są oświadczenia od organizatorów, działalność świetlic jest  

ubezpieczona od odpowiedzialności cywilnej, o imprezie powiadamiany jest dzielnicowy; 

- Szczytniki pojemnik na odpady zostanie postawiony na wiosnę; 

- kwestia remontu pawilonu sportowego: sprawa zostanie rozpatrzona na koniec I kwartału, jak 

będzie znana kwestia programów pomocowych;  

- punkty świetlne w Nowym Worowie i w Grzybnie zostały zlecone do wykonania do energetyki do 

Karlina;  

- w mieszkaniu Pana Barteckiego dziura w suficie została  zaklejona;  

- włączenie Węglina do okręgu wyborczego Dołgie: sprawa będzie możliwa  3 miesiące przed 

wyborami 

- remonty przystanków:  jak zejdzie śnieg temat będzie szczegółowo rozpatrzony.  

 

Inne sprawy: 

-umowa na remont świetlicy  w Przytoniu została podpisana,  28 lutego nastąpi zakończenie prac 

wewnątrz a remont zewnętrzny (tynki, elewacja) zostanie przesunięty w czasie;  

- do Urzędu Marszałkowskiego złożono rozliczenie zaliczki na 3,4 mln oraz wniosek o płatność na 3,3 

mln na zadanie uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej I etap finansowany z RPO WZ; w tej 

chwili wykonawca nie pracuje na placu budowy,  bo są złe warunki pogodowe, realizacja jest 

przewidziana do końca przyszłego roku; 

- II etap kanalizacji jest umowa podpisana, dokumentacja przetargowa jest kompletowana do 

weryfikacji do PROW, wykonawca wszedł na plac budowy,  roboty ruszą,  jak będzie lepsza pogoda, 

też do końca przyszłego roku ma być ten etap zrealizowany;  

- Wójt Gminy powiedział, że brał udział w posiedzeniu Powiatowego Zarządu OSP, ustalono  plan 

pracy na 2011 rok i inne sprawy organizacyjne, które będą po nowym roku omawiane z szefami 



3 

 

jednostek;  w tym roku przewidziane są zebrania  zdawczo – wyborcze, odbędą się zjazdy i wybory 

władz w jednostkach OSP;  

- zakończyła się kadencja władz Rady Społecznej Szpitala  w Drawsku Pom. dotychczas Wójt 

reprezentował Gminę w tej radzie, dziś będzie podjęta uchwała w tej sprawie;   

- również wygasł mandat przedstawiciela Rady Gminy w R- XXI, dziś musi rada delegować drugą 

osobę, wójt jest jako przedstawiciel władzy wykonawczej, musi być wybrany delegat rady, dotychczas 

był wiceprzewodniczący rady Pan Zenon Kochan. Związek R-XXI zajmuje się budową zakładu utylizacji 

odpadów stałych, należy do niego  ok. 30 gmin,    

- odnośnie autopoprawek do budżetu: po konsultacjach z Panią Skarbnik propozycja jest taka, żeby 

odnośnie orlika rozpatrzyć wprowadzenie go do budżetu w zmianach pod koniec I kwartału ze 

względu na to, że nie znane są jeszcze zasady finansowania na 2011 rok, znamy zasady z poprzedniej 

kadencji, jak będzie wiadomo to zostanie wprowadzony;  

Odnośnie sprawy uporządkowania gospodarki wodnościekowej, planowanej w III etapie: Wójt Gminy 

Wacław Micewski złożył propozycję, żeby rozpocząć realizację procesu uaktualnienia dokumentacji 

geodezyjnej i oraz rozpocząć prace projektowe, ze względu na to, że proces ten wymaga czasu. Prace 

geodezyjne to jest kwestia kilku miesięcy,  później wszystkie uzgodnienia środowiskowe, projektanci 

muszą przedstawić koncepcję, którą gmina musi przeanalizować, bo III etap ma załatwiać temat 

gospodarki wodno – ściekowej w tych  miejscowościach, które nie są dotychczas załatwione, później  

kwestia pozwolenia na budowę,  uprawomocnienia itd. Cały proces będzie trwał około roku.  

Wójt Gminy przedstawił szczegółowo wytyczne do gospodarki wodno – ściekowej, które Gmina 

przekazała  firmie projektowej.   

Radni przyjęli złożoną propozycję bez uwag.  

 

Ponadto Wójt gminy poinformował, że przeprowadzono przetarg na dowóz uczniów do szkół. Tylko 

PKS  złożył ofertę. Umowa została podpisana.   

 

Punkt 5. Informacja z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Jan Błachuta poinformował, że powołane w nowej kadencji komisje Rady 

Gminy Ostrowice jeszcze nie obradowały.  

 

Punkt 6. Pytania i wnioski. 

Radna Halina Radlińska: zgłosiła, że osoby, które są zatrudnione w ramach prac przy odśnieżaniu nie 

mają czym odśnieżać (w Nowym Worowie); łopaty, które były w ich posiadaniu to tylko trzonki 

zostały, trzeba coś kupić, bo szykują się opady śniegu a ludzie nie będą mieli czym odśnieżać.  Czy nie 

warto tych wielkich hałd na zakręcie wywozić, bo stanowią już niebezpieczeństwo? Radna 

poinformowała również, że w poprzedniej kadencji zgłaszała wniosek o przyznanie tytułu zasłużony 

dla gminy. Zapytała,  jak daleko są posunięte prace, bo w kwietniu ma być ta osoba.  

Radna Urszula Mroczek w sprawie świetlic zgłosiła, że Pan, który wykonywał kanalizację 

odpowietrzenie tej kanalizacji zrobił w toalecie za muszlą i teraz  jest fetor.  

Radny Stanisław Bodnar zgłosił problem ścieków pod blokami w Przytoniu. Zapytał, co ze świetlicą, 

bo  kazano uprzątnąć a nic się nie dzieje? W środę mieli być pracownicy na świetlicy. 

Radny Marian Przybysz  zapytał, co ze świetlicą w GOK-u. Zapytał również kto to sprawdzał 

zabezpieczenie przy kominkach na świetlicach? 
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Wójt Gminy Wacław Micewski odpowiedział, że jeździł Pan Mariusz Skraba z inspektorem nadzoru 

 i wykonawcą. Blacha jest zgodna z normą, ale zostanie zrobiona większa. Ta blacha, która jest może 

być, ale żeby było bezpieczniej można dać większą, a mniejsza też spełnia swoją rolę. Cegły to 

dekoracja, a kominek jest izolowany termicznie. Blacha będzie większa, ale musimy znaleźć  

estetyczną blachę. Wójt Gminy dodał, że odnośnie kanalizacji i  odpowietrzenia za muszlą, to zgoda, 

to jest usterka wykonawcy, ale blacha to już sami musimy wymienić.  

Radny Marian Przybysz zaproponował, żeby wywieźć śnieg w strategicznych punktach np. przy 

kościele, koło sklepu Pana Frankowskiego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Radlińska zapytała, czy osoby, które mają  powierzone 

odśnieżanie mają też sypanie piachem?.  Jedzie się po lodzie między Nowym Worowem a Starym 

Worowem, sypano piachem tylko pobocze. Na  drodze Chlebowo-Płocie-Słowianki wybija z ziemi 

jakaś woda.  

Wójt Gminy odpowiedział, że droga od Nowego Worowa jest powiatowa a na Słowiankach należy do 

Połczyna. Wójt Gminy dodał, że interweniuje do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg i reakcja była 

np. na Gronowo. Odnośnie wywozu śniegu przy drodze wojewódzkiej wystąpiono do zarządu dróg 

wojewódzkich.  

Radna Renata Perenc powiedziała, że ludzie odśnieżają koło posesji wysypując śnieg na drogę 

 z chodnika i droga jest coraz węższa.  

Wójt Gminy Wacław Micewski wyjaśnił, że o łopatach, że jest z tym problem nikt nie zgłaszał i nic 

 o tym nie wie. Dodał, że zostanie to wyjaśnione. 

Radny Roman Kopeć stwierdził, że kwota 10 tys. w budżecie to za mało na odśnieżanie. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że to na odśnieżanie w przyszłym roku. W budżecie planuje się limit, bywa tak, 

że trzeba dołożyć, ale było kilka lat tak, że gmina nie wydawała pieniędzy na odśnieżanie. Dodał, że 

prosi o szybką reakcję i zgłaszanie jak są nieprawidłowości w odśnieżaniu.  

Pani Krystyna Piwowarska (sołtys Gronowa) podziękowała Panu Wójtowi za interwencję do ZDP w 

sprawie odśnieżania drogi do Gronowa. Podziękowała również w imieniu mieszkańców, bo od razu 

była reakcja, pogotowie mogło dojechać, po pół godzinie była spycharka i posypano też.  

Radny Grzegorz Pojasek zgłosił wniosek o zakupienie kosza na śmieci na świetlicę w Chlebowie, bo 

jest czynna.  

Pan Andrzej Bielawski  sołtys Chlebowa zapytał, czy przy remoncie wodociągu i hydroforni  jest przy 

okazji możliwość podłączenia działek nad jeziorem? 

Wójt Gminy Wacław Micewski odpowiedział, że  nie, to osobna sprawa.  

Radna Urszula  Mroczek zapytała w tej samej sprawie czy  cmentarz w Dołgim można podłączyć? 

Wójt Gminy odpowiedział, że  tak,  ale w III etapie. 

Radna Renata Perenc również w kwestii wodociągu zapytała,  czy kolonia Nowe Worowo też będzie 

podłączona? 

Wójt Gminy odpowiedział, że tak, wszystkie kolonie są w projekcie, a kwestia wykonania 

 i finansowania to dalsza sprawa. 
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Radna Urszula Mroczek poruszyła kwestię szamba ekologicznego. 

Wójt Gminy Wacław Micewski odpowiedzią, że kiedyś były na to dotacje, teraz nie ma, a Gmina nie 

będzie się do tego dokładać. 

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok 

 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Krystyna Kamińska Skarbnik Gminy.  

 

Radna Halina Radlińska zapytała, dlaczego w dziale „oświata i wychowanie” jest zmniejszenie 

środków o 230 tys.? 

 

Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska wyjaśniła, że zaplanowano po 50 tys. na zakup usług 

remontowych. Nie uzyskano dofinansowania ze źródeł zewnętrznych i zostały te wydatki. W działach 

401 i 4011 zaplanowano więcej środków na ZUS. Gmina spłacała sama, a nie przez szkoły  

i  spłacono ok 300 tys. zaległości i płacone jest na bieżąco.  

Radna Halina Radlińska zapytała,  czy szkoły są na 0? 

Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska odpowiedziała, że  październik i listopad jest  nie zapłacony,  

to po 45 tys. zł  z miesiąca.  

Radna Halina Radlińska zapytała, o zadłużenie wobec urzędu skarbowego. 

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że do 31 stycznia będzie Urząd Skarbowy rozliczony, z chwilą złożenia 

deklaracji.  

 

Obrady opuścił Radny Andrzej Szynal. Stan Radnych na sali obrad: 13. 

Uchwała Nr III/ 9/10 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco:  

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

2) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice na rok 2011, 

 

Pani Krystyna Kamińska Skarbnik Gminy odczytała opinię RIO na temat projektu budżetu Gminy na 

2011 rok. Radni nie wnieśli uwag. 

Następnie Pani Krystyna Kamińska Skarbnik Gminy  przedstawiła projekt budżetu gminy na 2011 rok. 

Uchwała Nr III/10/10 z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice 
 na rok 2011. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały przedstawia się następująco: 
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Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice na rok 2011 głosowało  

13 radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta stwierdził podjęcie uchwały. Stanowi 

ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

3) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ostrowice  

na lata 2011 – 2023, 

 

Pani Krystyna Kamińska Skarbnik Gminy odczytała opinię RIO na temat uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Ostrowice na lata 2011 – 2023. Radni nie wnieśli uwag. 

Następnie Pani Krystyna Kamińska Skarbnik Gminy  przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Grzegorz Pojasek powiedział, że pieniądze idą za uczniem, a więcej pieniędzy jest 

przeznaczane na szkołę w Ostrowicach. Od czego to zależy? 

 

Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska odpowiedziała, że przy utrzymaniu jednostek może być 

różnicach w ilości uczniów, ale koszt oświetlenia, pracy nauczyciela, dowozu jest taki sam.  

 

Wójt Gminy Wacław Micewski wyjaśnił, że można podzielić sztucznie subwencję. W klasie może być 

10 osób, a może być 20. Jak nauczyciel ma wyższe kwalifikacje i kosztuje drożej i byśmy puścili 

dotację za uczniem, to dla tego nauczyciela nie byłoby pieniędzy. Na papierze można sztucznie 

podzielić jak chcemy, ale  postulat ten nic nie daje. Wójt gminy stwierdził, że jak Rada chce 

podyskutować na temat reorganizacji szkół pod względem ilości uczniów, to taki temat proponuje 

Przewodniczącej Komisji Oświaty: może połączyć klasy, albo przenieść uczniów. Długopisem na 

papierze nie da się tego zrobić, bo ramowy przydział godzin jest taki sam, nauczyciel przyjdzie po 

pensję i mu się należy. Trzeba przeanalizować, ale bezboleśnie nie da się zrobić oszczędności. Grosze 

można zaoszczędzić, ale bez łączenia klas lub szkół dużych pieniędzy zaoszczędzić się nie da. 

 

Radna Halina Radlińska stwierdziła, że  nie zgadza  się z Panem Wójtem. 

Wójt Gminy zapytał w punkcie którym Radna się nie zgadza?  

 

Radna odpowiedziała, że nie zgadza się, że ramowy przydział godzin jest taki sam. 

Wójt Gminy zapytał czy to nieprawda? Wójt stwierdził, że Radna mówi, że jest inny ramowy plan 

nauczania.  Inny jest?  

Radna Halina Radlińska stwierdziła, że z tym się zgadza. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, żeby w takim razie Radna powiedziała, że się zgadza, a jest różnica  

w godzinach nadobowiązkowych. Wójt Gminy stwierdził, że jest komisja oświaty, można wziąć 

projekty organizacyjne szkół i dyskutować. 

 

Radna Halina Radlińska powiedziała, że jeżeli jest więcej nauczania indywidualnego w Worowie, 

 a chyba tak jest, to obciąża to szkołę. 

 

Wójt Gminy zapytał, jak to szkołę obciąża? Kogo obciąża? 

 

Radna Halina Radlińska  odpowiedziała, że budżet szkoły.  

Wójt Gminy odpowiedział, że budżet szkoły, czyli kogo obciąża? Szkoła dostaje pieniądze z budżetu 

gminy,  to nie jest tak, że szkoła ma osobne pieniądze i robi co chce. 
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Radna Halina Radlińska  jak jest 10 tys. i te dzielimy 5 tu 5 tu, a tu jest nauczanie indywidualne, gdzie 

jest dodatkowych 20 godzin, to jednak ta szkoła wyda więcej. 

 

Wójt Gminy powiedział, że każdy nauczyciel ma inną kategorię zaszeregowania są dyplomowani, 

którzy mają stawkę dużo wyższą.  Wójt Gminy dodał, że jeżeli Radni chcą analizować, to prosi na 

komisji analizować arkusze organizacyjne szkół a rzucanie hasła, że tu jest więcej godzin, a tu mniej to 

jest takie gadanie. Pieniądze są wydawane wg. projektu organizacyjnego, a nie według tego, co jest 

zapisane w budżecie.  

 

Radna Renata Perenc stwierdziła, że można przeanalizować, czy będzie zmniejszanie klas czy nie. 

Wójt Gminy stwierdził, żeby na komisji porozmawiać o demografii,  o projektach organizacyjnych 

szkół, o zajęciach ponadwymiarowych. Dodał, że to bardzo dobrze, bo jak ma być zmiana od nowego 

roku to teraz trzeba przeprowadzić negocjacje z rodzicami.  Zaproponował, że jak radni chcą 

analizować problem to trzeba zebrać materiały i przeanalizować. Nie da się tego zrobić przesuwając 

pieniądze w budżecie z jednej rubryki do drugiej.  

 

Radny Jan Doroń zapytał o różnicę w budżecie w zakupie energii w szkołach, skąd różnica (11 tys. a 

7,5 ty. zł)? 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że to wynika z prognoz i rachunków ze szkół. Trzeba by to przeanalizować 

wydajność urządzeń, zużycie energii i ustalić różnicę. Takie zapotrzebowanie złożyły szkoły. czasem są 

różnice bo  np. w jednej jest zapas opału a w drugiej nie ma.  

 

Radna Renata Perenc zapytała o pieniądze zapisane w budżecie na remont i wyposażenie w 

szkołach? 

Wójt Gminy odpowiedział, że dyrektorzy złożyli zapotrzebowanie. 

  

Radna Halina Radlińska  stwierdziła, że Panu Radnemu Pojaskowi chodziło o podział subwencji. 

    

Wójt Gminy stwierdził, że temat nie jest prosty.  

 

Radna Halina Radlińska  powiedziała, że chodzi o to, żeby dołożyć do Worowa. Budynek jest starszy, 

wymaga remontu, żeby Gmina więcej dołożyła do Worowa niż do Ostrowic. 

 

Wójt Gminy powiedział, aby starać się dzielić środki wg. potrzeb a nie więcej tu, niż tu. Trzeba tak 

rozdzielić, żeby było dobrze. Nie ma prostej proporcjonalności, jak Radni chcą, to trzeba usiąść na 

parę godzin i przeanalizować, a nie do Worowa więcej do Ostrowic mniej. 

 

Pani Agnieszka Oleszczuk Dyrektor Zespołu Szkół w Ostrowicach poruszyła kwestię braku Sali 

gimnastycznej w Nowym Worowie. Powiedziała, że oszacowano, że 15 m na 20m,  najmniejsza sala, 

wybudowanie stanu surowego bez okien to koszt 250 tys. Trzeba ok. 300-400 tys. zł. Pani dyrektor 

dodała, że np. masa pracy jest włożona w apel i nie ma efektu, nie widać, nie słychać. Niech to będzie 

mała sala, jest sponsor, który chce pomóc, jest taki, który da 100 tys., ale nie da, dopóki gmina nie 

zacznie. Gmina musi zacząć coś robić. Chodzi o stan surowy.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że w  I kwartale 2011 roku wróci do tematu. Przedstawi koncepcję 

realizacyjną do końca I kwartału. I wspólnie się zastanowimy, jakie rozwiązanie organizacyjne, jaka 

lokalizacja i  montaż finansowy.   

 

Uchwała Nr III/11/10 z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Ostrowice na lata 2011 – 2023, 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice na rok 2011 głosowało  

13 radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

4) w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do składu Rady Społecznej Szpitala 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Jan Błachuta. Zaproponował kandydaturę Wójta 

Gminy Wacława Micewskiego do Rady Społecznej Szpitala. Radni nie wnieśli zastrzeżeń ani nie zgłosili 

innych propozycji. Wójt Gminy wyraził zgodę.  

 

Uchwała Nr III/12/10 z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do składu 
Rady Społecznej Szpitala 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice na rok 2011 głosowało  

13 radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

5) w sprawie wyznaczenia Delegata Gminy Ostrowice do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin 

 R – XXI z siedzibą w Nowogardzie, 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Jan Błachuta. Radna Renata Perenc zgłosiła 

kandydaturę Wiceprzewodniczącej Rady Haliny Radlińskiej. Radna Halina Radlińska wyraziła zgodę. 

Innych propozycji nie było.  

 

 

Uchwała Nr III/13/10 z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie wyznaczenia Delegata Gminy Ostrowice 
do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R – XXI z siedzibą w Nowogardzie, 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice na rok 2011 głosowało  

13 radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

6) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

 w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Ostrowice i jej jednostkom podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Szynal. Radni nie wnieśli uwag.  

 

Uchwała Nr III/14/10 z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie w sprawie określenia szczegółowych 
zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Gminie Ostrowice i jej jednostkom podległym oraz warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice na rok 2011 głosowało  

13 radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

7) w sprawie określenia wysokości diet radnych; 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Jan Błachuta.  

 

Zgłoszono następujące propozycje:  

1) Przewodniczący Rady Jan Błachuta zaproponował: obniżenie diet Przewodniczącego 

 i wiceprzewodniczącej o 20% (Przewodniczący 900 zł  i  wiceprzewodnicząca 500 zł) 

2) Radny Marian Przybysz: zaproponował stawki dla Przewodniczącego 800 zł dla 

Wiceprzewodniczącej- 400 zł 

3) Radny Stanisław Krasoń  zaproponował stawki dla Przewodniczącego 1000 zł, dla 

Wiceprzewodniczącej  500 zł, 

 

Wójt zaproponował, aby zacząć głosowanie od propozycji największej obniżki (najdalej idącej 

propozycji) i przejdzie ta, za którą więcej będzie głosów „za”. Jak pierwsza nie przejdzie, to odbędzie 

się głosowanie następnej. 

 

Głosowanie nad poszczególnymi propozycjami przedstawia się następująco: 
1)  Propozycja Radnego Mariana Przybysza: Przewodniczący 800 zł, Wiceprzewodnicząca 400 zł 

Głosowanie:  „za”  2 głosy; „przeciw” 10 głosów,  „wstrzymało się” 1 głos. 

2)Propozycja Przewodniczącego Rady Jana Błachuty:  Przewodniczący 900 zł  i  Wiceprzewodnicząca 

500 zł. 

Głosowanie:  „za”   6  głosów, „przeciw”  7 głosów,   „wstrzymało się” 0 głosów. 

3) Propozycja Radnego Stanisława Krasonia  dla Przewodniczącego 1000 zł, dla Wiceprzewodniczącej  

500 zł 

Głosowanie: „za”  10 głosów;  „przeciw”  1 głos, „wstrzymało się” 2 głosy. 

Radni zaakceptowali propozycję: 1000 zł dla Przewodniczącego 500 zł dla Wiceprzewodniczącej. 

Diety radnych pozostały bez zmian.  

 

 

Uchwała Nr III/15/10 z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie w sprawie określenia wysokości diet 
radnych; 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice na rok 2011 głosowało  

13 radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Pani Helena Karczewska sołtys Bornego zapytała,  co z sołtysami, bo  na ostatniej sesji było mówione, 

że będzie podwyżka do 150 zł. 

Wójt Gminy odpowiedział, że w sprawach różnych była dyskusja i  Radna Bożena  Kulicz 

proponowała, żeby sołtysi się spotkali i przedyskutowali. Wójt Gminy poprosił sołtysów, aby 

powiedzieli,  jak sprawa wygląda teraz, jakie są propozycje. Dodał, że  sołtysi się nie uaktywnili przed 

sesją i nie proponowali aby sprawa była w porządku obrad. Wójt Gminy zapytał,  jakie są propozycje.  

Pani Helena Karczewska sołtys Bornego zaproponowała  150 zł dla sołtysów. 
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8) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska. Wyjaśniła, że przekazano środki na 

zakup samochodu specjalnego dla KP PSP Drawsko Pom  Starostwo Powiatowe 31.12.2010 r. przelało  

środki, bo wydłużono procedurę przetargową i zakup nie zostanie zrealizowany  do końca 2010 r. 

Jednocześnie starostwo prosi o ujęcie tych środków jako niewygasających. Zakup będzie zrealizowany 

w I kwartale 2011 r.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że to nie jest konieczność, to prośba. Nie zdążyli wykorzystać i zwrócili i proszą 

żeby kupić w styczniu nie jest to przymus, ale wola Rady. Wójt Gminy stwierdził, że jest za tym, aby 

ująć środki jako niewygasające. Pieniądze są zdeponowane na koncie.  

 

 

Uchwała Nr III/16/10 z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2010. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowice na rok 2011 głosowało  

13 radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta stwierdził podjęcie uchwały.  

 

Punkt 8.  Wolne głosy, komunikaty.   

Radny Marian Przybysz zapytał co z sala GOK-u w Ostrowicach?  

Wójt Gminy odpowiedział,  że  jest to w informacji uzupełniającej, że remont świetlicy zostanie 

dopisany  na koniec I kwartału.  

Przewodniczący Rady Jan Błachuta poinformował, że uczestniczył w Sesji Rady Powiatu, na której 

omawiano sprawy organizacyjne, powołano  komisje. Przekazał  życzenia noworoczne od Starosty 

Drawskiego. 

Wójt Gminy odniósł się do sprawy wynagrodzenia sołtysów: wyjaśnił, że sołtysom płacona jest 

prowizja, której wysokość jest inna  w każdej miejscowości, prowizja jest  za udział w poborze 

podatku,  za udział w sesjach sołtysi otrzymują dietę 100 zł. Zapytał,  jakie są propozycje?   

Pani Helena Karczewska sołtys Bornego stwierdziła, że sołtysi chcieliby za dojazd do gminy,  

za telefon np. 150 zł 

Wójt Gminy Wacław Micewski odpowiedział, że sugestia powinna wyjść od sołtysów, co by chcieli 

zorientujemy się, co jest możliwe i na jakiej zasadzie.  

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Radlińska odczytała porównanie diet sołtysów.  

Radna Urszula Mroczek sołtysi między sobą muszą się zdecydować, zrobić zebranie i ustalić.  

Przewodniczący Rady Jan Błachuta zaproponował, żeby w kwestii diet sołtysów poczekać do nowej 

kadencji.  

Wójt Gminy zaproponował, że na następnej sesji temat będzie poruszony. W kwestii szamba  

w Przytoniu Wójt Gminy stwierdził, że jak kierowca nie będzie się bał w taką pogodę jechać,  

to pojedzie.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Halina Radlińska zaproponowała, aby sołtysi spotkali się przed sesją 

 i ustalili.   

Punkt 9. Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący zamknął III Sesję Rady Gminy 

Ostrowice.  

  


